
 

 

Dagsorden til Bestyrelsesmøde i Waingunga Stammen 22. August 2024 
 
Afbud: Lene. Kasper. Ida, Ditte 
 
Referent: Jens Ole 

 
 

# Emne Beskrivelse 

1 Godkendelse af 
dagsorden 

Det blev tilføjet et ekstra punkt ift. hytter. 
Dagsorden er godkendt.  

2 Renovering af 
Gårdværtsbolig 

Der mangler stadig at blive lavet noget 
elektrikerarbejde. Jacob håndterer sagen. 
Der arbejdes på at opgradere vores 
nuværende brandskabe, der er for gamle og 
underdimensionerede. 

3 Extern Kasserefunktion Mathias og Kasper er i proces i forhold til 
overdragelse økonomiopgaver til ekstern 
kasserer. 
Ulla hjælper stadig med visse kasserer-
funktioner, indtil ekstern kasserer er i drift. 

4 Ny Udviklingsplan Der afholdes møde for ledere og bestyrelse 
d, 10.sept. 17.30 inkl. spisning. 
Planlægningsudvalget har valgt at gå en 
anden vej end tidligere. Vi vælger denne 
gang ikke at kopiere og eller lægge os tæt op 
af Korpsets udviklingsplan. Den er 
selvfølgelig stadig gældende, men vi vælger 
at lave en mere ”brugernær” og operationel 
udviklingsplan. 
På mødet vil ledere/bestyrelse blive inddraget 
i idégenereringen i forhold til indholdet i den 
ny udviklingsplan. 
Et af målene med den nye udviklingsplan er 
at øge medlemstilgangen og fastholde dem. 

5 Økonomivejledning I forbindelse med ledermøder og ture kan 
gruppen i passende omfang dække udgifter til 
forplejning, hvor det er praktisk nødvendigt. 
Vi har tillid til, at vores ledere har den rette 
dømmekraft i forhold til, hvad der er rimeligt. 
 
Gårdværten er flyttet ind og drifter. Han 
bruger pt. en del af sit eget værktøj, hvilket 
selvsagt ikke er meningen. 
Mathias får overblik over behovet, så vi kan 
købe, hvad der er nødvendigt, 

6 Hytter I forhold til tilbygning af Blokhuset skal der 
udfærdiges tegninger over de tænkte 



 

 

tilbygning. Steen fortsætter arbejdet. Det er 
stillet et rammebeløb på 10.000 kr. 
Vi er fortsat interesseret i at overtage 
Gammelstruplejre. Mathias kontakter Skt. 
Georgs Gilderne. 

7 Nyt fra GL Der blev gjort status over gruppens aktiviteter 
henover sommerferien – afsluttende med 
weekendens oprykkertur. 
Familie- og mikro er på udkig efter både 
medlemmer og ledere. 
Der er rykket en leder fra mikro til 
familiespejder, men ekstra kræfter kan 
bruges. Mikro er oppe syv aktive ledere, men 
ikke alle er lige stabile, så der kan også 
bruges flere kræfter. 
Mini er pt. ikke i lederkrise, men junior kan 
godt bruge en ekstra eller to med de rette 
kompetencer.    

8 Nyt fra Formand Gruppen ender med at give en 
forhåndsgodkendt underskudsgaranti på ca. 
100.000 kroner til troppens sommerlejr til 
Østrig. Det er noget billigere – ca. 40.000 – 
end det oprindelige estimat. 
Klan har ikke aflagt regnskab for deres tur til 
Schweiz. 
Junior har fået 7000 kr. til aktivitet på et 
outdoorcenter på deres sommerlejr. 
Mathias orienterede om arbejdet med at finde 
en ny formand for VBUS (Viborg Børne og 
Ungesamråd = de uniformerede korps). 
VBUS skal også finde ny repræsentant til 
Fritidsrådet. Waingunga-Stammen deltager 
aktivt, men har aktuelt ikke en kandidat til 
jobbet. 
Hærvejsrastepladsen dette år gav et 
overskud på ca. 22.000. Det er aldeles 
fremragende – og vi glæder os allerede til 

2025.Tak til alle, der hjalp 😊 

9 Evt. Der er kommet et tilbud nummer to på 
varmepumpe til Blokhuset. Mathias aftaler 
Blokhusudvalget og får sat gang i udskiftning 
af oliefyr og opsætning af varmepumpe. 

 
Næste bestyrelsesmøde er d. 3. oktober 2024 19.00 på Poulholm. 
 
 
 



 

 

 


